Association Internationale de Papyrologues

25th International Congress of Papyrology, Ann Arbor 2007

First Circular


The 25th International Congress of Papyrology is being organized by the Department of Classical Studies at the University of Michigan and will be held on its Ann Arbor campus July 29-August 4, 2007.

The preliminary time schedule for the upcoming Congress is:

Request for the Second Circular

June 2006

Second Circular



September 2006

Registration Deadline



January 2007



The second circular will contain information on:

Abstract submission guidelines and deadline

Registration and housing forms and fees

Congress and post-congress excursions

E-mail requests for the second circular should be sent to the congress secretary at PapyCongress2007@umich.edu and must be received by June 30, 2006.  Please be sure to include your complete name and address for all future correspondence, as well as an e-mail address. Note that only those requesting the second circular will receive it.  Attached is a paper request form for those that are unable to respond via e-mail.   

As in past congresses, working sessions will be organized by theme. The local organizing committee strongly encourages the submission of papers dealing with papyrological research methods and, in particular, cross-disciplinary approaches to Papyrology.  In addition to traditional papers and presentations on Papyrology and associated disciplines, we invite round-table presentations of particularly difficult or interesting new texts. Short papers on current works in progress and poster presentations are also encouraged.

The local and regional organizing committees would also like to plan a three-day post-congress tour to the city of Chicago and the Oriental Institute at the University of Chicago. To facilitate this planning, please indicate your interest in such a post-congress tour when submitting your request for the second circular.

For further information please contact:

Conference Secretary

XXV International Congress of Papyrology

Department of Classical Studies

University of Michigan

435 South State Street

Ann Arbor, MI 48109-1003, USA

E-mail: PapyCongress2007@umich.edu

Association Internationale de Papyrologues

25e Congrès International de Papyrologie, Ann Arbor 2007

Première Circulaire
Le 25e Congrès International de Papyrologie sera organisé par le Département des Études Anciennes de l’Université de Michigan et se tiendra sur le campus d’Ann Arbor, du 29 juillet au 4 août 2007.

L’agenda préliminaire pour le Congrès est le suivant:

Demande pour la 2e Circulaire



juin 2006

2e Circulaire






septembre 2006

Date limite pour les frais d’inscription et les résumés
janvier 2007

La 2e Circulaire comportera :

Directives pour les résumés et date limite de soumission

Formulaires d’inscriptions et de logement

Informations sur les excursions pendant et après le Congrès

Les demandes pour la 2e Circulaire seront envoyées au secrétariat du Congrès, de préférence par e-mail (PapyCongress2007@umich.edu), avant le 30 juin 2006. Veuillez indiquer dans votre message votre nom, l’adresse à utiliser pour la correspondance, ainsi que votre adresse électronique. La 2e Circulaire sera envoyée seulement à ceux qui l’auront demandée. Une fiche de demande est jointe ci-dessous pour ceux qui ne seraient pas en mesure de nous joindre par e-mail.

Les sessions de travail seront organisées thématiquement, selon les mêmes principes que lors des congrès précédents. Le comité d'organisation local encourage fortement la présentation de communications relatives à la méthodologie de la recherche papyrologique et, spécialement, aux approches interdisciplinaires. En plus des rapports et exposés sur la papyrologie et les disciplines associées, nous organiserons des ateliers où pourront être présentés des textes nouveaux, particulièrement difficiles ou intéressants. De brefs rapports sur des travaux en cours et des posters sont également bienvenus.

Les comités d’organisation local et régional voudraient également projeter une excursion post-Congrès de trois jours à Chicago et à l’Institut Oriental de l’Université de Chicago. Afin de faciliter l’organisation, veuillez indiquer votre intérêt éventuel pour cette activité dans votre demande de 2e Circulaire.

Pour de plus amples renseignements, veuillez contacter le secrétariat du Congrès:

Conference Secretary

XXV International Congress of Papyrology

Department of Classical Studies

University of Michigan

435 South State Street

Ann Arbor, MI 48109-1003

USA

E-mail: PapyCongress2007@umich.edu
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Request for Second Circular of the 

25th International Congress of Papyrology

Please use this form only in the event that you do NOT have e-mail access.

NAME:  

MAILING ADDRESS:

E-MAIL:

I would be interested in a three-day post-congress visit to the city of Chicago and the Oriental Institute at the University of Chicago:

yes   /  no

Mail to : 
Conference Secretary



XXV International Congress of Papyrology



Department of Classical Studies



University of Michigan



435 South State Street



Ann Arbor, MI 48109-1003  USA



E-mail: PapyCongress2007@umich.edu

